
Ședința C.A. al I.S.J. Hunedoara  
19.12.2024 
 
Joi, 19 decembrie a.c., a avut loc ședința de lucru a Consiliului de Administrație al Inspectoratului Școlar 
Județean Hunedoara. 
 
Pe ordinea de zi au fost înscrise următoarele probleme:  

I. Solicitări de la unități de învățământ 
II. Diverse 

 
În cadrul ședinței au fost luate următoarele hotărâri:  
 

I. Se aprobă solicitările unităților de învățământ, conform Anexei 1. 
 

II. Diverse: 
1. Se aprobă prelungirea contractului pentru închirierea unui spațiu cu încă 1 an. 
2. Se aprobă detașarea pe funcția de director la Școala Gimnazială Romos, ca 

urmarea pensionării fostului director. 
3. Se aprobă pensionarea anticipată a unui cadru didactic, începând cu data de 

08.01.2025. 
 
 

Anexele la care se face referire în articol sunt postate la rubrica ISJ HUNEDOARA–CONSILIUL 
DE ADMINISTRATIE  
 
 
 
 


